

THE CANADIAN HYDROGRAPHIC ASSOCIATION



Bulletin 24, Edition 2022-1, March 28 2022

(Un texte en français suit)

Dear CHA members and Friends of Hydrography, here is the latest **NEWS**:

CHC2022: A World Transformed

The preparations for CHC2022 are going very well. This will be a face-to-face conference, with virtual participation also offered if we obtain more than 75 registrants who wish to join us from another location. We have received over 100 abstracts and more than 25 exhibitors have confirmed attendance (this number continues to grow). We are very pleased that six renowned guest speakers will be present.

An exciting “Speed Mapping Challenge – From Data to Chart” is also in preparation by CHS and COMREN and this event will be sponsored by CHA.

Check out www.chc2022.org for more details.

History of CHA:

A CHA member is interested in compiling the history of CHA (foundation, past Presidents, Branches, etc.). If you have information or know of the existence of material that would help, please contact me directly.

CHA Logo:

Our familiar CHA logo is our trademark, however, it has never officially been registered. We are currently in the process of registering our logo with the assistance of a company specializing in this area.

Auditing of our Finances:

We are very thankful for our member who has volunteered to audit our finances for many years. To assist with this process, however, we require a second individual to complete the team. The process is important but not onerous - if you could give a little of your time to assist, it would be greatly appreciated. CHA will be pleased to cover your annual membership fee in return. Please contact: treasurer@hydrography.ca

Student Award:

Please take a moment to check out our Student Award winners for 2021. These students are bringing fresh ideas and concepts to the hydrographic profession, and we are proud to be able to support them: <https://hydrography.ca/student-award/>

Please do not hesitate to encourage friends and colleagues to become CHA members (www.hydrography.ca) and to promote participation to the Canadian Hydrographic Conference 2022 (www.chc2022.org) .

Cordially,

Richard Sanfaçon
CHA President

richard.sanfacon@hydrography.ca

L'ASSOCIATION CANADIENNE D'HYDROGRAPHIE



Bulletin 24, édition 2022-1, 28 mars 2022

Chers membres de l'ACH et Ami(e)s de l'hydrographie, voici des : **NOUVELLES**

CHC2022: Un Monde Transformé

La préparation de CHC2022 va bon train. Ce sera une conférence en présentiel et le mode virtuel sera aussi offert si nous obtenons plus de 75 inscriptions pour ce mode. Nous avons reçu plus de 100 résumés, et plus de 25 exposants ont confirmé leur présence (et ce nombre continue de croître). Nous sommes très heureux d'annoncer que six conférenciers renommés seront présents.

Un excitant « Challenge de cartographie rapide – Des données à la carte » est aussi en élaboration par le SHC et COMREN. Il sera commandité par l'ACH.

Jetez un coup d'œil de près à www.chc2022.org pour plus de détails.

Histoire de L'ACH:

Un membre de l'ACH voudrait écrire sur l'histoire de l'ACH (fondation, présidents passés, sections, etc.). Si vous avez de l'information à ce sujet ou savez où la trouver, nous apprécierions si vous pouviez nous la communiquer (écrivez-moi).

Logo de l'ACH:

Notre logo est notre marque de commerce. Cependant il n'a jamais été enregistré. Alors, nous sommes actuellement en processus d'enregistrement officiel avec l'aide d'une compagnie spécialisée.

Auditer nos finances:

Nous sommes très reconnaissants envers un de nos membres qui s'est porté volontaire depuis plusieurs années pour auditer nos finances. Pour aider ce processus, nous sommes à la recherche d'une autre personne pour compléter l'équipe. La tâche est importante mais peu exigeante. Si vous pensez que vous pourriez nous donner un peu de temps, ce serait grandement apprécié. En retour l'ACH sera heureuse de payer votre cotisation annuelle. SVP contacter : treasurer@hydrography.ca

Bourse d'étude:

Assurez-vous de jeter un coup d'œil à nos gagnants de bourses d'étude 2021. Ils apportent un vent de fraîcheur à la profession et nous sommes fiers de les soutenir: <https://hydrography.ca/fr/bourse-detude/>

SVP, n'hésitez pas à encourager des ami(e)s à devenir membre de l'ACH (www.hydrographie.ca) et à promouvoir la participation à la conférence hydrographique du Canada 2022 (www.chc2022.org).

Cordialement,

Richard Sanfaçon
Président de l'ACH

richard.sanfacon@hydrography.ca